
 

ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE NORD,  CELEBRADA EL DIA VINT-I-TRES DE
MARÇ DE DOS MIL QUINZE.

En la Ciutat de Castelló de la Plana, sent les vint-i-una hores, del dia vint-i-tres de març de dos
mil quinze, en les dependències del “Primer Moli”, es reunix en sessió ordinària el Consell Municipal del
Districte Nord, amb l'assistència de:

PRESIDENT:

D. Vicent Sales Mateu.

VICEPRESIDENTA:

Dª Carmen Albert Pardo. 

REGIDOR:
D. José Javier Peris i Segarra.

VEINS ALCALDIA:

D. David Pérez Aparici.

D. Juan Cabedo Folch.

REPRESENTANTS DE LES ASSOCIACIONS DE VEÏNS:
D. Domingo Giménez Renau.
Dª Mª Lledó Navarro Centelles.
D. José D. Benedito Hernández.
D. Romano Vellón Hornero.

PERSONES PARTITS POLÍTICS:

D. Vicent Enric Sorribes Roig.

PERSONA CENTRE EDUCATIU:

Dª Laura Rubert Avinent.

SECRETÀRIA:

Dª Dolores Benítez Guerrero.

Pel Sr. President s'obri la sessió, l'Orde del de la qual Dia està compost pels punts següents:

1.- Aprovació de l'Acta del Consell de 15 de desembre de 2014.
2.- Resolució proposades.
4.- Noves propostes.
5.- Precs i preguntes

El Sr. President pren la paraula, en primer lloc es consulta als assistents sobre l'acta de l'últim
Consell  de Districte,  sense que s'haja realitzat  cap observació a la mateixa,  es procedix a la  seua
aprovació. 

Posteriorment, se cedix la paraula a la Sra. Secretària, que passa a enumerar les actuacions que



s'han realitzat en relació amb les propostes de l'últim Consell.

Les noves propostes presentades són:

Dª Laura    Rubert Avinent  ,   sol·licita que es repare la tanca del col·legi Isabel Ferrer, en algunes
zones està molt perillós.

Sol·licita que els escocells dels arbres del carrer Soler i  Godes, es cobrisquen amb material
drenant per a evitar que els xiquets a l'eixir del cole s'embruten de fang.

Insistix en la necessitat de pintar i arreglar el mur que rodeja el solar municipal antic magatzem
de les Brigades i es col·loque el símbol REA per a evitar que l'apegat de cartells publicitaris.

D.   Vicent Enric Sorribes Roig  , sol·licita mes neteja en la via pública per a eliminar els excrements
dels  gossos.  Indica  la  necessitat  d'instal·lar  més  contenidors  en  la  diversos  punts  d'oli  usat  d'ús
domèstic i que es realitze una campanya publicitària de l'Eco-Movil.

D.    Romano Vellón  Hornero  ,  en  la  zona denominada “punt  de  trobada”,  en  els  accessos  de  les
urbanitzacions de muntanya, ja s'han instal·lat bancs de formigó. Com és una zona molt concorreguda per
esportistes, creuen convenient que s'il·lumine i s'instal·len dos fonts per a beure.

I sent les vint-i-una i trenta hores i no havent-hi més assumptes que tractar, pel Sr. President
s'alça la sessió, de la que s'estén la present acta.

       

              President,                                                       Secretària,

Vicent Sales i Mateu.                                   Dolores Benítez Guerrero.


